

<p>HKTaxi x Mastercard 2022 Taxi Dollars Promotion Terms and Conditions:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Promotion period: From 1 May 2022 to 31 December 2022. (both dates inclusive and based on transaction date) 2. Offer: For every Eligible Transaction conducted with an eligible Mastercard card, a Cardholder will be rewarded Taxi Dollars whose amount is equal to 3% (rounded down to the nearest 10 cents) of the taxi fare (the taxi fare is inclusive of toll of roads and tunnels, any additional charges, surcharges and tips but administration fee excluded). 3. A Cardholder will receive the aforementioned amount of Taxi Dollars in his/her HKTaxi App account upon the completion of an Eligible Transaction. 4. To use the Taxi Dollars obtained under this Offer for future rides, a Cardholder has to indicate clearly his/her wish to redeem the Taxi Dollars before settling payment for the taxi ride by confirming the process at his/her own HKTaxi App account; Cardholders are also required to settle payment for the transaction with an eligible e-payment method, including but not limited to credit cards, debit cards, Octopus, Apple Pay, Google Pay and eligible corporate membership cards (collectively, "Eligible E-payment Method"). 5. A Cardholder can have the discretion to redeem Taxi Dollars previously earned or not when he/she pays for a ride using an Eligible e-payment method. 6. If the taxi fare is more than or equal to the balance of Taxi Dollars, the system will automatically deduct the cumulative Taxi Dollars from the Cardholder's HKTaxi App account; for the avoidance of doubt, the Cardholder cannot select a specific deduction amount of Taxi Dollars in the 	<p>HKTaxi x Mastercard 2022 Taxi Dollars 推廣條款及細則：</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. 推廣期：由 2022 年 5 月 1 日至 2022 年 12 月 31 日。(「推廣期」包括首尾 2 天，以交易日期計算) 2. 優惠：持卡人以合資格 Mastercard 在完成一宗合資格交易後可獲得金額為車資的 3% (不足一毫不當一毫計) 的 Taxi Dollars。(車資包括行車隧道及道路的收費，其他收費，附加費及小費，但並不包括行政費) 3. 持卡人在完成一筆合資格交易後會在其 HKTaxi 戶口獲得上述金額之 Taxi Dollars。 4. 持卡人如要使用在本優惠下獲得之 Taxi Dollars，他/她必須通過自己的 HKTaxi 賬戶確認流程，在繳付車費之前明確表明他/她希望兌換 Taxi Dollars；持卡人同時須使用合資格電子付款方式支付該宗交易的所有款項，包括但不限於信用卡、扣賬卡、八達通、Apple Pay、Google Pay 及合資格企業會員卡(合稱為「合資格電子付款方式」)。 5. 持卡人在使用合資格電子付款方式繳付車資時可選擇是否兌換已有的 Taxi Dollars。 6. 當車資金額大於或等於 Taxi Dollars 結餘，系統將會全數扣除持卡人 HKTaxi 戶口內的 Taxi Dollars 總額，持卡人不能選擇從其 HKTaxi 戶口扣除指定的 Taxi Dollars。當車資金額少於 Taxi Dollars 結餘，系統將會自動從持卡人 HKTaxi 戶口扣除與車資同等價值的 Taxi Dollars，餘下之 Taxi Dollars 持卡人可保留於將來 HKTaxi 車程使用。
---	---

<p>Cardholder's HKTaxi App account. If the taxi fare is less than the balance of Taxi Dollars, the system will automatically deduct the Taxi Dollars from the Cardholder's HKTaxi App account until the taxi fare is fully settled, and the remaining Taxi Dollars may be used in the Cardholder's next rides through HKTaxi.</p> <ol style="list-style-type: none"> 7. Taxi Dollars will expire on the last day of the subsequent month in which it is obtained. Any and all Taxi Dollar will be forfeited after the expiry date. 8. Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited shall hold no liability whatsoever for any disputes arising from and/or associated to a Cardholder's use of the Taxi Dollars obtained under this Offer. 9. The use of Taxi Dollars obtained under this Offer is subject to the terms and conditions as stipulated by HKTaxi App Limited. 10. HKTaxi App Limited and Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited reserve the right to amend these Terms and Conditions from time to time and to vary or terminate the Offer without prior notice. A Cardholder's use of services provided by HKTaxi after the update to these Terms and Conditions indicates his/her agreement to be bound by the updated Terms and Conditions. 11. In the event of disputes with a Cardholder on the Promotion, the decision of HKTaxi App Limited and Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited shall be final and binding. 12. The Offer is only applicable to Cardholders whose eligible Mastercard accounts are determined at the sole discretion of the relevant issuing banks to be in good standing and remain valid and not in default during the relevant promotion period. 	<ol style="list-style-type: none"> 7. 每單位之 Taxi Dollars 的到期日為該單位之 Taxi Dollar 獲得月份之下一月份的最後一天，任何及全部 Taxi Dollars 逾期作廢。 8. Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 不會對持卡人使用於本優惠下獲得的 Taxi Dollars 所引起之任何爭議負上任何責任。 9. 於本優惠下獲得的 Taxi Dollars 的使用將受 HKTaxi App Limited 之條款及細則約束。 10. HKTaxi App Limited 及 Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 有權不定時修改本條款及細則、更改或終止優惠而毋須作出任何通知。持卡人在條款更新後使用 HKTaxi App Limited 提供的服務將被示為他/她同意接受被更新後之條款及細則約束。 11. 如有任何爭議，HKTaxi App Limited 及 Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 保留最終決定權。 12. 有關發卡銀行有絕對酌情權決定合資格 Mastercard 之有效性及／或持卡人享有優惠的資格。 13. 如任何人士獲取和兌換優惠下之獎賞的過程存有任何舞弊及／或欺詐成分(由 HKTaxi App Limited 及 Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 全權酌情決定)，將會被取消獲得優惠的資格。HKTaxi App Limited 及 Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited 保留權利在無須作事先通知的情況下直接從有關人士任何儲存獎賞之戶口扣除任何不適當地獲得之獎賞的價值，及／或採取法律行動以追討有關金 14. 如本條款及細則的中、英文版本有任何歧異，概以英文版本為準。
--	---

<p>13. Any fraud and/or abuse committed by any person, as determined by HKTaxi App Limited and Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited at their sole discretion, in relation to the Offer will result in the forfeiture of the person's eligibility to the Offer. HKTaxi App Limited and Mastercard Asia/Pacific (Hong Kong) Limited reserve the right to deduct the value of any Offer inappropriately redeemed from any account in which the redeemed Offer is stored without prior notice and/or take legal actions in such instances to recover any outstanding amounts.</p> <p>14. The English version of these Terms and Conditions shall prevail whenever there is a discrepancy between the English and the Chinese versions.</p> <p>Last Updated: 31 October, 2022</p>	<p>最後更新日期: 2022 年 10 月 31 日</p>
---	---------------------------------